

جدول كميات المواد واللوازم اللازمة لنقطة إطفاء الحرائق / BOQ Materials needed & Supplies for a fire point

NO	Subject	Description	الوصف	Unit	Quantity	Unit cost	Total cost
1	Anti-electrostatic gloves	Insulated gloves Gloves made of insulating materials thick enough to prevent leakage 400V insulating	قفازات مصنوعة من مواد عازلة للكهرباء سميكة بما يكفي لمنع تسرب الكهرباء عازلة 400 فولت	Pair زوج	68		
2	Powder extinguishers 12 kg	It contains 12 kg of 40% MAP (Mono ammonium phosphate) based powder. It extinguishes the flames by suffocating the fire thanks to MAP. It is used in A-B-C class fires. (A: solid fire B: liquid fire C: gas fire) It is pressurized with Nitrogen Gas that allows the dust inside to come out. Working pressure is between 15-18 Bar. Spraying Distance 3-4 meters Safety valve trigger mechanism	طفايات البودرة: تحتوي على 12 كجم من البودرة ذات الأساس MAP (فوسفات أحادي الأمونيوم) بنسبة 40%. تطفئ اللهب عن طريق خنق الحريق بفضل MAP. تستخدم في حرائق الفئة A-B-C. (أ: حريق صلب ب: حريق سائل ج: حريق غاز) يتم ضغطها بغاز النيتروجين الذي يسمح بخروج الغبار من الداخل. يتراوح ضغط العمل بين 15-18 بار. مسافة الرش 3-4 أمتار آلية تشغيل صمام الأمان	Piece قطعة	136		
3	Foam fire extinguishers 6 kg	It contains 6 liters of foam with medium and high expansion properties. Foams cover the surface of the burning material, cut off oxygen and reduce the combustion temperature, creating a cooling effect. Foam fire extinguishers are suitable for environments with Class A (solid) and Class B (liquid) fire risks. Product Technical Features It is pressurized with Nitrogen Gas, which allows the liquid inside to escape. Working pressure is between 15-18 Bar. Spraying Distance 4-5 meters Safety valve trigger mechanism	طفايات الحريق الرغوية: تحتوي على 6 لتر من الرغوة ذات خصائص تمدد متوسطة وعالية. تغطي الرغوة سطح المادة المحترقة وتقطع الأكسجين وتقلل من درجة حرارة الاحتراق مما يخلق تأثير تبريد. طفايات الحريق الرغوية مناسبة للبيئات ذات مخاطر الحرائق من الفئة أ (الصلبة) والفئة ب (السائلة). الخصائص التقنية للمنتج يتم ضغطها بغاز النيتروجين مما يسمح للسائل بالداخل بالهروب. يتراوح ضغط العمل بين 15-18 بار. مسافة الرش 4-5 أمتار آلية تشغيل صمام الأمان	Piece قطعة	136		
4	Shovel	..A steel agricultural shovel with a wooden handle 1.6 m long.	مجرفة زراعية فولاذية بمقبض خشبي بطول 1.6 متر.	Piece قطعة	68		
5	Metal stick	To open closed doors and spaces Metal metal devices used during fires made of heat-resistant steel ranging in length from 60 to 100 cm used to open windows and doors and remove debris	عصا معدنية تستخدم أثناء الحرائق مصنوعة من الفولاذ المقاوم للحرارة يتراوح الطول من 60 إلى 100 سم تستخدم لفتح النوافذ والأبواب وإزالة الحطام	Piece قطعة	68		
6	Scissors for Iron cutting	To open closed doors and spaces Iron scissors used during fires dedicated to cutting metal quickly made of steel with very sharp blades resistant to corrosion length ranges from 40 to 60 cm	مقص حديدي يستخدم أثناء الحرائق مخصص لقطع المعادن بسرعة مصنوع من الفولاذ ذات شفرات حادة جدا مقاومة للتآكل الطول يتراوح بين 40 إلى 60 سم	Piece قطعة	68		
7	Water transport container	20 liter capacity 20-liter water pail used to extinguish fires made of metal with light weight and easy to carry	سطل للمياه سعة 20 لتر يستخدم لإطفاء الحرائق مصنوع من المعدن ذات وزن خفيف وسهل الحمل	Piece قطعة	136		
8	Fire blankets	Fire blanket measuring (150cm-180cm) Made of 100% Fiber glass Resistant to high temperature 550-900 ° C and non-flammable. And ensures that the fire is extinguished by throwing it on the fire at the beginning of the fire. Its weight at least 900 grams. Fabric thickness not less than 0.4 mm. With the same specifications of: EN 1869:1997 Packaged in a textile bag, with printed name and instructions for use, closed with a nylon interlocking closure, and has a metal lug for hanging on the walls.	بطانية حريق قياس (150cm-180cm). مصنوعة من نسج من الألياف الزجاجية بنسبة 100%. مقاومة لدرجات الحرارة العالية درجة حرارة 550-900 درجة مئوية وغير قابلة للاشتعال. بحيث تضمن إطفاء الحريق وذلك برميها على النار عند بداية الحريق. وزنها لا يقل عن 900 غرام. سمائة النسيج لا يقل عن 0.4 مم. مطابقة للمواصفات EN 1869:1997 معبأة بحقيبة قماشية مطبوع عليها التسمية وتعليمات الاستخدام، وتعلق بقفل نايلون متشابك وتحتوي عروة معدنية للتعلق على الجدران.	Piece قطعة	136		
9	Light	for night usages Night light for use during fires made of heat-resistant materials Equipped with a strong battery that can be recharged for long periods Waterproof and dustproof	كشاف ليلي مخصص لاستخدام أثناء الحرائق مصنوع من مواد مقاومة للحرارة مزود ببطارية قوية قابلة للشحن لفترات طويلة مقاوم للماء والغبار	Piece قطعة	85		
10	First aid kit	It must have all mandatory first aid materials (wounds and fire injuries type) As shown in the attached table below.	يجب أن تحتوي على جميع مواد الإسعافات الأولية الإلزامية (نوع الجروح وإصابات الحريق) كما هو موضح في الجدول المرفق أدناه.	Kit حقيبة	119		
11	PPT	Safety jackets, Antifire gloves, fire helmet The fire proof suit is made of fireproof and waterproof materials with two layers of insulation inside and outside that reduce heat transfer to the body - Heat-insulating gloves protect hands from fire and sharp materials Made of fire-resistant leather and synthetic fibers - Helmet made of heat-resistant fiberglass or plastic with a liftable face shield - Fireproof leather shoes resistant to heat and water resistant to slipping and splinters from the front It has a metal head to protect the toes	البدة الواقية من الحرائق مصنوعة من مواد مقاومة للحرائق مقاومة للحريق والماء ذات طبقتين داخلية وخارجية عازلة تعمل على تقليل انتقال الحرارة إلى الجسم - قفازات عازلة للحرارة تحمي اليدين من النار والمواد الحادة مصنوعة من الجلد والألياف الاصطناعية المقاومة للحريق - خذوة مصنوعة من الألياف الزجاجية أو البلاستيكية المقاومة للحرارة مزودة بدرع وجه قابل للرفع - حذاء مصنوع من الجلد المقاوم للحريق مقاوم للحرارة والماء مقاوم للانزلاق والشظايا من الامام له راس معدني لحماية اصابع القدم	Set طقم	17		
Total / المجموع							

Contents of first aid kit / محتويات حقيبة الإسعافات الأولية

#	Description	الوصف	Unit	quantity	Unit cost	Total cost	
1	Plastic case divided into several section:This Divided First Aid Kit Storage Box by mDesign keeps emergency supplies conveniently accessible for when you need them most. This box has eight divided compartments to help you store like items together and keep others neatly separated. The bin is conveniently stackable thanks to its hinged lid. Its compact size makes it easy to keep it stored inside cabinets, storage closets, kitchen cupboards, office desks, bathrooms and anywhere a little organization is needed. Modern living by design.	صندوق بلاستيكي مقسم إلى عدة أقسام: يحافظ صندوق تخزين مجموعة الإسعافات الأولية المقسم هذا من إم ديزاين على الإمدادات الطارئة في متناول اليد عندما تحتاج إليها بشدة. يحتوي هذا الصندوق على ثمانية أقسام مقسمة لمساعدتك على تخزين العناصر المتشابهة معًا والحفاظ على العناصر الأخرى منفصلة بشكل أنيق. يمكن تكديس الصندوق بسهولة بفضل غطاءه المفصل. يجعل حجمه الصغير من السهل تخزينه داخل الخزائن وخزانات التخزين وخزائن المطبخ ومكاتب المكتب والحمامات وأي مكان يحتاج إلى القليل من التنظيم. حياة عصرية بتصميم عصري.		Case صندوق	1		
2	Adhesive bandages of various sizes	ضمادات لاصقة بأحجام مختلفة	packet عبوة	10			
3	elastic bandage wrap:Rollelast Bandages Elastic Bandage Medical elastic bandage with permanent elasticity, soft and durable structure and air permeable. Allergic.Does not affect blood circulation.Can be washed in warm water and reused. Can be used in fractures, dislocations and sprains, soft tissue contusions and varicose veins, traumas due to sports impacts and injuries. DETAILED INFORMATION • Soft and durable structure • Air permeable • Does not cause sweating • Does not affect blood circulation • Reusable	ضمادات رول لاست ضمادة مرنة ضمادة مرنة طبية ذات مرونة دائمة وبنية ناعمة ومتينة ونفاذة للهواء. لا تسبب الحساسية. لا تؤثر على الدورة الدموية. يمكن غسلها في ماء دافئ وإعادة استخدامها. يمكن استخدامها في الكسور والخلع والالتواءات وكدمات الأنسجة الرخوة والدوالي والصددمات الناتجة عن الصدمات والإصابات الرياضية. معلومات مفصلة • بنية ناعمة ومتينة • نفاذة للهواء • لا تسبب التعرق • لا تؤثر على الدورة الدموية • قابلة لإعادة الاستخدام		Piece قطعة	2		
4	Triangular sling/bandages (safety pins included)	حبال/ضمادات مثلثة الشكل (تتضمن دبابيس أمان)	Piece قطعة	6			
5	Medical adhesive wrap	غلاف طبي لاصق طبي	Wrap لفافة	4			
6	Thermometers: Non-contact infrared digital body and forehead thermometer is a CE-certified FDA-approved product. It works with 2 AAA batteries. In body temperature mode: It measures between 32 - 42.9 degrees. The main advantage of this device is a non-contact method for determining temperature. It has a special infrared sensor that captures the heat emitted by the body, captures and displays the values on the screen.	موازين الحرارة: مقياس الحرارة الرقمي للجسم والجبهة بالأشعة تحت الحمراء بدون تلامس هو منتج معتمد من إدارة الغذاء والدواء الأمريكية وحاصل على شهادة CE. يعمل بطارياتين AAA. في وضع درجة حرارة الجسم: يقاس بين 32 - 42.9 درجة. الميزة الرئيسية لهذا الجهاز هي طريقة عدم التلامس لتحديد درجة الحرارة. يحتوي على مستشعر خاص بالأشعة تحت الحمراء يلتقط الحرارة المنبعثة من الجسم ويلتقط القيم ويعرضها على الشاشة.		Piece قطعة	2		
7	Medical cotton balls: 200 gr	كرات القطن الطبية: 200 جرام	Piece قطعة	3			
8	Sterile gauze	شاش معقم	Piece قطعة	10			
9	Gauze bandages and gauze rollers of different sizes.	ضمادات شاش وكرات شاش بأحجام مختلفة	Piece قطعة	5			
10	Antiseptic liquid Povidone 1	بوفيدون سائل مطهر بوفيدون 1	Piece قطعة	2			
11	Instant cold compress	كمادة باردة فورية	Piece قطعة	4			
12	Sharp scissors	مقص حاد	Piece قطعة	2			
13	Plastic tweezers	ملاقط بلاستيك	Piece قطعة	4			
14	Antiseptic cleansing wipes (sting free)	مناديل التنظيف المطهرة (خالية من اللدغات)	packet عبوة	2			
15	Disposable plastic gloves	قفازات بلاستيكية للاستخدام مرة واحدة	Pair زوج	10			
16	disposable face mask	قناع الوجه القابل للاستخدام مرة واحدة	Piece قطعة	30			
Total / المجموع							